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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Honvédelmi eszközök” címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik érdemesnek találja azon témakör megvizsgálását, miszerint ésszer ű lenne a Magyar
Honvédség „elfekvő” eszközparkját nem eladni, vagy „parlagon hagyni”, hanem a
felhasználható eszközöket felújítani, és a honvédelmi szolgálatban hasznosítani . Mint
honvédelmi bizottsági tag, felel ősségemnek tartom a témakör megvizsgálását, és ehhez
konkrét adatokra, statisztikákra lenne szükségem . Ezért az alábbi kérdéseimre kérnék Öntő l
választ :

- 2010-ben milyen típusú, és típusonként hány darab „honvédelmi célra feleslegesnek” ítél t
harckocsival, harcjárművel, sugárhajtású- és forgószárnyas repülőgéppel, és gyalogsági
fegyverekkel rendelkezett a Magyar Honvédség?

- Jelenleg milyen típusú, és típusonként hány darab „honvédelmi célra feleslegesnek” ítélt
harckocsival, harcjárm űvel, sugárhajtású- és forgószárnyas repülőgéppel, és gyalogsági
fegyverekkel rendelkezik a Magyar Honvédség ?

- 2010 óta hány alkalommal került sor, milyen eszköztételekkel és alkalmanként mekkor a
ellenértékben a Magyar Honvédség harckocsiijainak, harcjárm űveinek, szállítójárműveinek,
műszaki munkagépeinek, sugárhajtású- és forgószárnyas repül őgépeinek, illetve gyalogsági



fegyvereinek a másik állam hadseregének, magánszemélyeknek, magántulajdonban álló
gazdasági társaságoknak történő értékesítésére, elajándékozására ?

- Támogatja-e Miniszter Úr az elavult, de modernizálás után honvédelmi célra alkalma s
eszközpark felújítását, szemben az új eszközök beszerzésével?

- Támogatja-e Miniszter Úr a magyar hadiipar fejlesztését, b ővítését, illetve a magyar
hadiipar részvételét az elavult eszközök modernizálásában ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 11 .

Tisztelettel :

Jobbik
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